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ســرویس سیاسی -  شــاوردیان گفت: با 
اقتصــاد دریامحور یک رقم قابل توجه از اقتصاد 

کشور را می توان از این راه تامین کرد.
آرا شاوردیان، عضو کمیسیون عمران مجلس 
شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگاران باشگاه 
خبرنگاران جوان درباره اقتصاد دریامحور گفت: 
کشــور ما از شــمال و جنوب به دریا راه دارد و 
اقتصاد دریا یک برکت است و ما باید در این حوزه 

سرمایه گذاری کنیم. 
وی ادامــه داد: الان ۸۰ درصد کشــور هایی 
که رشــد اقتصادی خوبی دارند در حاشیه دریا ها 

هستند و از این شرایط خوب استفاده می کنند. 
نماینــده ارامنه تهران و شــمال کشــور در 
مجلس اظهــار کرد: برای اینکــه بتوانیم از دریا 
اســتفاده کنیم باید کســب و کار های کوچک را 
راه انــدازی کنیم و مجلس هم مجوز های لازم را 
صادر کرده و سازمان بنادر و کشتی رانی می توانند 
براساس همان قوانین، کسب وکار های کوچک را 

راه اندازی کنند.
وی بیان کرد: زیرساخت آن نیست که فقط 
اسکله را راه اندازی کنیم و بگوییم که اسکله داریم. 
ما از اسکله باید بهره برداری کنیم و اسکله ها باید به 
راه های ریلی و جاده ای متصل شــوند تا ترانزیت 
کالا صــورت بگیرد به خصــوص اینکه در اینجا 
کریــدور جنوب به شــمال از هند به چابهار و از 

آنجا به اوراسیا وجود دارد.
شاوردیان تصریح کرد: برای ما اسکله های 
باری و مســافری مهم اســت و انتقــال کالا ها و 

مسافران از خطوط ریلی و جاده ای مهم است.
عضو کمیســیون عمران مجلس اظهار کرد: 

یــک بحث دریا و حاشــیه های آن بحث محیط 
زیســت اســت که اگر بخواهیم کسب وکار ها را 
راه بیندازیــم بحث آبزیــان، منابع دریا و آلودگی 
بسیار مهم است و باید در کنار اقتصاد دریامحور 

به آن توجه داشته باشیم.
وی اضافــه کرد: در حوزه گردشــگری ما 
ســواحل خیلی زیادی داریــم و می توانیم از این 
ســواحل بهره برداری کنیم و جزایر خیلی خوبی 
داریم که اگر بتوانیم گردشــگر جذب کنیم باید 

برای آن مهمانسرا و هتل ایجاد کنیم. 
نماینــده ارامنه تهران و شــمال کشــور در 
مجلس بیان کرد: پارسال از روند ساخت فرودگاه 
کیش بازدیدی داشتیم که در چندی قبل وزیر راه 
و شهرسازی فاز جدید فرودگاه کیش را افتتاح کرد 
که این امر می تواند به جذب گردشــگر و اقتصاد 
دریامحــور کمک کند که علاوه برای جابه جایی 

مسافر می تواند ترانزیت کالا را هم پوشش دهد.
شــاوردیان تصریــح کرد: ســازمان بنادر 
اســکله ها را راه اندازی می کند، اما زیرساخت آن 
باید تکمیل شود تا ارتباطات مختلف چه در داخل 
و چه در خارج برقرار شــود تــا بتوانیم کالا ها را 
جابه جا کنیم و اسکله های ما این توانایی را دارند 
تا چندین کانتینر جابه جا کنند و مهم است که در 
اسکله، سیلو داشته باشیم که اگر خواستیم غلات 

را جابه جا کنیم بتوانیم آن را در سیلو نگه داریم.
وی تاکید کرد: با اقتصاد دریامحور یک رقم 
قابل توجه از اقتصاد کشــور را می توان از این راه 

تامین کرد.
عضــو کمیســیون عمران مجلــس گفت: 
موقعیت خوبی کشــور ما در منطقــه دارد و هم 

ارتباط مستقیمی با آسیای مرکزی و قفقاز دارد لذا 
ایران یک موقعیت استراتژیک و خاص در منطقه 
دارد و با اینکه همه جا می گویند هارتلند در آسیای 
مرکزی و قفقاز اســت، امــا من معتقدم هارتلند، 
ایران اســت، چون در یک موقعیت خیلی خوبی 
قرار گرفته اســت و ما باید از موقعیت جغرافیایی 
کشــورمان در حوزه های مختلف اســتفاده کنیم 
چراکــه ما می توانیم هاب کریدور باشــیم لذا به 

اقتصاد دریامحور نیاز داریم.
نماینــده ارامنه تهران و شــمال کشــور در 
مجلــس افزود: در صنعت هوایی بحث تحریم ها 
وجــود دارد، اما در حــوزه ریلی، جاده ای و دریا 
با کارخانجات کشتی سازی که در جنوب کشور 
مثل اســتان هرمزگان داریم این توانایی را داریم 
که کشــتی های باربری و مسافربری تولید کنیم و 

تحریم ها را شکست دهیم.

عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی مطرح کرد؛

تامین یک رقم قابل توجه از اقتصاد کشور با اقتصاد دریامحور

ســرویس سیاســی - معاون 
پارلمانی رئیس جمهور گفت: رئیس 
جمهور روز سه شــنبه هفته جاری 
لایحــه بودجه ۱۴۰۳ کل کشــور را 

تقدیم مجلس می کند.
ســید محمد حســینی تصریح 
کرد: سه شــنبه هفته گذشــته دولت 
آمادگــی تقدیــم لایحــه بودجــه 
ســال ۱۴۰۳ بــا حضــور رئیــس 
جمهــور را به مجلس داشــت اما به 
دلیل اینکه بررســی لایحــه برنامه 
 هفتــم هنوز به اتمام نرســیده بود، قرار شــد تقدیم بودجه بــا تاخیر انجام 

شود.
وی با اشاره به تعطیلی جلسات علنی هفته جاری مجلس، افزود: رئیس 
جمهور روز ســه شنبه هفته آینده ضمن تقدیم لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ کل 
کشــور به مجلس، ویژگی های این ســند مالی را نیز برای نمایندگان تشریح 

خواهد کرد.
وی گفــت: موضــوع تولید و تکمیل پروژه های نیمــه تمام و اقدامات 
زیرســاختی اولویت خاصی در لایحه بودجه ســال آینــده دارد، همچنین 
بــر تنظیم واقــع بینانه منابع و مصارف برای عدم مواجهه با کســری بودجه 
تاکید شــده اســت. معــاون پارلمانــی رئیس جمهور یادآور شــد: لایحه 
بودجه ســال آینــده، اولیــن بودجه بعــد از تصویب برنامه هفتم اســت 
 کــه بایــد یک پنجم اهــداف کمی و کیفی ایــن برنامه پنج ســاله را تحقق 

بخشد.
وی همچنین با اشــاره به نشســت مشترک ســالانه مجلس و دولت به 
مناسبت روز مجلس، گفت: تعدادی از اعضای دولت همچون سالهای گذشته 
رئیــس جمهور را برای تقدیم لایحه بودجه همراهی خواهند کرد اما ممکن 
است با توجه به روال هرساله، روز سه شنبه تمامی اعضای دولت به مناسبت 
روز مجلــس همزمان بــا ارائه لایحه بودجه در صحن حضور یابند؛ البته این 
موضوع هنوز نهایی نشــده اســت ولی دولت آمادگی برگزاری این نشست 

مشترک را دارد.

ســرویس سیاســی - معاون 
گفــت:  رئیس جمهــور  اجرایــی 
فــرودگاه پیــام در اســتان البــرز 
ظرفیــت فوق العــاده ای دارد کــه 
آن  از  اســتفاده  کمتریــن   الان 

می شود.
محســن منصوری در جلســه 
ســرمایه گــذاران و بنگاه های کلان 
اقتصادی اســتان البرز با اشاره به در 
پیش بودن ســفر رئیــس جمهور  و 
دولت به اســتان البرز، اظهار کرد: از 
ظرفیت ســفر استانی برای گره گشایی مســائل باید بهترین استفاده را کرد. 
بخشی از مسائل استان البرز مربوط به مسائل اقتصادی است. این استان یک 
استان صنعتی و اقتصادی است و ویژگی های منحصر به فرد از جمله جمعیت 
 قابل توجه و نزدیکی به تهران دارد باید از این ظرفیت ها به درســتی استفاده 

کرد.
وی ادامه داد: هدف برگزاری این نشســت، بررسی فرصت های جدید 
برای ســرمایه گذاری در استان البرز است. تعیین تکلیف وضعیت فرودگاه 
پیام باید انجام شود. این فرودگاه ظرفیت فوق العاده ای دارد که الان کمترین 
اســتفاده از آن می شــود. باید طرحی تدوین کرده و روی میز رئیس جمهور 

بگذاریم تا از این ظرفیت فرودگاه بهره برداری کنیم.
منصوری خاطرنشــان کرد: برای ساماندهی کردن صنایع در استان البرز 
باید برنامه ریزی کنیم. بافت صنعتی اســتان البرز کاملا مشــابه استان تهران 
اســت. ما باید صنایع و شــهرک هیا صنعتی را باید ساماندهی کنیم زیرا رها 
کردن آنها به ضرر محیط زیســت اســت. برخی شهرک های صنعتی بدون 
ضابطه گســترش یافته اند و باید آنها را سامان داد. این شهرک ها نمی توانند 
وام گرفته یا صادرات داشــته باشــند ما نمی توانیم آنها را رها کنیم بلکه باید 

ساماندهی کنیم.
معاون اجرایی رئیس جمهور همچنین گفت: باید از تامین منابع توسط 
بانک ها در اســتان تشــکر کنیم. در دور دوم سفر رئیس جمهور هم مناسبی 
برای بانک ها در نظر بگیریم که باید صرف هزینه های ثابت شود. تخصیص 
ارز برای طرح های مختلف یک دغدغه برای استان است که این مساله را در 
دولت پیگیری می کنم. باید صف تخصیص ارز برای اســتان را تسریع کنیم. 
از ســویی صندوق توسعه ملی ذخیره بزرگی برای کشور است و استان البرز 

باید بتواند از این ذخیره استفاده بهتری کنند.

ســرویس سیاسی - رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: در بخشی از 
زمینه ها شــرایط بسیار سختی داریم، آنچنانکه فرصت خطا کردن نداریم؛ از 
این رو باید چه مجلس و چه دولت به فهم مشترک در اولویت بندی و روش 

اجرای آن برسیم.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی در همایش شانا، اظهار 

کرد: ما در مجلس نیازمند فهم مشترک هستیم.
وی بیان کرد: در حال انجام کار جمعی هســتیم و باید اولویت ها را نیز 

تقسیم بندی کرده و درباره آن و روش اجرای آن نیز به فهم مشترک برسیم.
رئیس مجلس ادامه داد: چرا که در بخشــی از زمینه ها شــرایط بســیار 
ســختی داریــم، آنچنانکه فرصت خطا کــردن نداریم از ایــن رو باید چه 
 مجلــس و چه دولت به فهم مشــترک در اولویت بنــدی و روش اجرای آن 

برسیم.

حسینی معاون پارلمانی رئیس جمهور:

لایحه بودجه ۱۴۰۳ سه شنبه تقدیم 
مجلس می شود

منصوری معاون اجرایی رئیس جمهور:

باید از ظرفیت سفرهای استانی برای 
گره گشایی مسائل استفاده کرد

قالیباف مطرح کرد؛

نیازمند فهم مشترک در اولویت بندی 
امور و اجرای آن هستیم

سرویس سیاســی - دبیرکل 
حزب موتلفه اســلامی نســبت به 
موضع گیری برخــی اصلاح طلبان 
کاری  در سیاســی  اعتدالی هــا  و 
هیات هــای اجرایــی در بررســی 
صلاحیــت داوطلبــان انتخابــات 
مجلس واکنش نشــان داد و در عین 
حال شعار انتخاباتی حزب متبوعش 

در انتخابات را اعلام کرد.
»اســدالله بادامچیــان« دبیرکل 
حــزب موتلفــه اســلامی درباره 

انتقادهای تند و تیز فعالان سیاسی اصلاح طلب و اعتدالی به عملکرد هیئت 
اجرایی در بررسی صلاحیت دواطلبان انتخابات مجلس، با طرح این پرسش 
که چرا نگاه منفی داشته باشیم؟! گفت: هیئت های اجرایی مسئولیت بررسی 
مدارک افراد ثبت نام شده در انتخابات را برعهده دارند. آنها براساس تطبیق 
شرایط، کار کردند و بررسی صلاحیت افراد برای نمایندگی برعهده شورای 
نگهبان اســت، قانونی که این مجلس گذاشــته این است که داوطلب ۵ سال 

سابقه کار اجرایی داشته باشد و گواهی اخذ کند.
وی افزود: قانون جدید انتخابات مشــکل بزرگی را پیش رو گذاشــت! 
البته نیت خیر بود. بعضی از داوطلبان تایید ســوابق ۵ ســاله کار اجرایی قبل 

از نمایندگی را نداشتند، لذا هیات های اجرایی مجبور شدند ردشان کنند.
دبیر کل حزب موتلفه اســلامی با بیــان اینکه هیات های اجرایی بدون 
توجه بــه موازین قانونی، اقدام به اعمال نظــرات جناحی نکردند، تصریح 
کــرد: واقعیت این اســت اگر کســی بخواهــد دیگری را متهــم کند، باید 
 مطمئن باشــد کــه جناحی عمل کرده و به وظایــف قانونی اش عمل نکرده 

است.
بادامچیان گفت: بخش دوم این است که به نحوه کار هیات های اجرایی 
انتقاد کنیم و حق هم است، اما متفاوت از این است که آن ها را متهم کنیم که 
خطــی و جناحی عمــل کردند. در حالی که هیات های اجرایی داوطلبانی از 

تیپ و جناح خودشان را هم رد کردند.
وی با بیان اینکه معتقدم باید نگاه منصفانه به مســئله بررســی مدارک و 
اســتعلامات داوطلبان انتخابات مجلس در هیات های اجرایی داشته باشیم، 
اظهــار کرد: ما در جایگاه قضاوت نیســتیم و در جایگاه تحلیل و اظهار نظر 
هســتیم، معتقدم هیئت های اجرایی می توانســتند قوی تر و بهتر عمل کنند و 
شــاید از خودشان هم بپرســید، همین را بگویند، اما در عین حال می گویم 
کســانی که نقد می کنند باید نقد خط مشــی و نقد برادرانه و سازنده کنند نه 

نقد گزنده.
اصلاحطلباندرانتخاباتحضورمییابند

دبیر کل حزب موتلفه اســلامی در پاسخ به این سوالی درباره حضور و 
یا عدم جریان اصلاحات در انتخابات پیش رو، تاکید کرد: اصلاح طلبان در 
انتخابات حضور می یابند، براساس گزارشی که از استان ها دریافت کرده ایم، 
تعداد زیادی از اصلاح طلبان ثبت نام کرده اند و تائید هم شــده اند و احتمال 

می رود فهرست هم بدهند.
بادامچیــان اظهار کــرد: این تحرکات انتخاباتی نشــان می دهد که آنها 
حضور دارند. علت هم روشــن اســت. وقتی گروهی بــه صحنه انتخابات 
نمی آید به قول روحانی یا باید در خانه بنشیند یا باید در خیابان تظاهرات کند.
دبیر کل حزب موتلفه اســلامی همچنین درباره برنامه ها و شــعارهای 
حــزب متبوعش در انتخابات، به رویکرد تحــول و تکامل در مجلس آینده 
اشاره کرد و افزود: باید نمایندگانی به مجلس راه پیدا کنند که تحول شناس، 
تحول آفرین، تحول آور، تکامل ده باشند. نمایندگان شجاعی که از تهاجمات 
سیاســی نترسند. روی حرف شان استوار ایستادگی کنند، نمایندگان مدیر و 
مدبر، افرادی که با تدبیر کار کنند، این نمایندگان را چه کســی باید انتخاب 
کند؟ طبعا خود ملت. پس ملت که می خواهد انتخاب کند یا خودش انتخاب 

می کند یا اعتماد می کند.
وی خبر داد: بر این اســاس شعار انتخاباتی ما در حزب موتلفه اسلامی 

»مجلس تحول و تکامل« است.

سرویس سیاسی - سخنگوی 
شــورای نگهبــان گفــت: از مبانی 
کار هیأت هــای اجرایــی اطلاعی 
ندارم. هرکسی نســبت به عملکرد 
هیأت های اجرایی شــکایتی داشته 
چه کسانی که تأیید صلاحیت نشدند 
اعم از اینکه رد یا عدم احراز شــده 
باشند، در سامانه  ای که اعلام کردیم 
شــکایت خودش را مطرح کرده و 
در ایــن ۵۰ روزی که فرصت داریم 
شکایات این افراد را بررسی می کنیم 

و نتیجه را بعد از ۱۴ دی اعلام می کنیم.
هادی طحان نظیف ســخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به این سوال که 
بعد از اعلام نتیجه صلاحیت داوطلبین انتخابات مجلس شــورای اســلامی 
برخی مدعی شدند، برخی رد صلاحیت ها سیاسی بوده است موضع شورای 
نگهبان چیســت، گفت: واقعا از مبانی کار هیأت های اجرایی اطلاعی ندارم 

که خدمت  شما هم عرض کنم. 
هیأت  هــای اجرایی با ترکیبی که در قانون آمده، از افرادی هســتند که 
مســتقل تشــکیل می شــوند. آنچه که می توانم بگویم این است که هرکسی 
نســبت به عملکرد هیأت های اجرایی شکایتی داشــته چه کسانی که تأیید 
صلاحیت نشــدند اعم از اینکه رد یا عدم احراز شده باشند، در سامانه  ای که 
اعلام کردیم شــکایت خودش را مطرح کرده و در این ۵۰ روزی که فرصت 
 داریم شــکایات این افراد را بررســی می کنیم و نتیجه را بعد از ۱۴ دی اعلام 

می کنیم.
وی افــزود: قانون مراحل مختلفــی را پیش بینی کرده، یعنی اول هیأت  
اجرایــی را پیش بینــی کرده که ارتباطی با شــورای نگهبان نــدارد، هیأت 
نظارت و بعد شــورای نگهبان را هم پیش بینی کرده است. تازه ۱۴ دی را که 
عرض می کنم باز هم نهایی نیســت و نظر خود شــورای نگهبان نظر قطعی 
 و نهایی اســت. باز هم باید این مراحل طی شــود تا بتوانیم اظهارنظر دقیقی 

انجام دهیم.
طحان نظیف در پاســخ به این ســوال که شــورای نگهبان نظارتی بر 
عملکــرد هئیت اجرایی ندارد، گفت: هیأت های اجرایی کارشــان را انجام 
می دهند و آنها کارشــان تمام شده اســت؛ الان هرکدام از داوطلبان از هیأت  
اجرایی شــکایتی داشته به هیأت های نظارت آمده و در سامانه ای که عرض 
کردیم، شکایت خودشان را ثبت کردند و ما الان در حال بررسی آن هستیم. 
مهلــت هیأت های اجرایــی ۱۵ روز بود، مهلت هیأت های نظارت ۵۰ روز و 
 مهلت شــورای نگهبان ۳۰ روز است. لذا این سیر طی شود تا ببینیم خدا چه 

می خواهد.

دبیرکل حزب موتلفه اسلامی:

هیات های اجرایی، سیاسی و جناحی 
عمل نکردند

طحان نظیف سخنگوی شورای نگهبان  :

نتیجه بررسی های هیأت نظارت را بعد 
از ۱۴ دی اعلام می کنیم 

خادمی نماینده پیشین مجلس:

افراد بی طرف در هیئت های اجرایی
 جایگزین شوند

ســرویس سیاســی -  وی خاطرنشان کرد: 
هیات های اجرایی را فرماندارها تعیین می کنند؛ آن 
هم بر اساس سفارشات دوستان ، کسانی را به عنوان 
نماینــده مردمی انتخاب می کنند کــه در بین آن ها 
ساعت ســاز، مغازه دار و غیره وجود دارد. این افراد 
هم هیچ گونه مسئولیتی ندارند. افراد در هیات های 
اجرایی هر ۴ سال یکبار انتخاب می شوند، یعنی در 
طول زندگی شان احتمالاً یکبار چنین شانسی به آن ها 
داده می شود و آن ها هم احیاناً و خدایی ناکرده هرچه 
دلشــان می خواهد می توانند در این یک دوره  انجام 

دهند.
این نماینده پیشــین مجلس شورای اسلامی با 
بیان این  که در دوره هــای قبل هیات اجرایی معمولاً 
مدارک را می گرفت و به شورای نگهبان می فرستاد، 
خاطرنشــان کرد: شــورای نگهبان به دلیل این که 
سال هاست این کار را انجام می دهد، افراد با تجربه تر 
و متخصص تری دارد. زیرا چندین سال و دوره است 
این کار را انجام می دهد و از سوی دیگر افراد اصلی 
آن ثبات بیشتر دارد، افرادی هستند که به قول معروف 

سرد و گرم چشیده اند. اما هیات های اجرایی خیر.
خادمــی گفت: تا قبل از این دولت، هیات های 
اجرایی آنقدر اختیار نداشتند، استعلامات را می گرفتند 
به شورای نگهبان می دادند، هیات های اجرایی بیشتر 
کارشان این بود که هنگام برگزاری انتخابات افرادی 
را بالای صندوق ها بگذارند و تیمی تشکیل دهند که 

رأی ها را به کمک فرمانداری بشمارند.
وی یادآور شــد: ایــن دوره فردی که مثل من 
آزاده و جانباز هستم و ۲ دوره توسط شورای نگهبان 
تایید صلاحیت شــده ام، سازنده خمپاره و کاشف 
نفت در خزر هســتم، رد شدم. ما با دوستانمان نفت 
را در آب های عمیق خزر کشــف کرده ایم. ۷ ســال 
فقط مدیرعامل شــرکت حفاری بوده ام. ۲۰ســال 
عضو هیات مدیره شرکت های نفتی و حفاری بودم؛ 
بــه خاطر نطقی که در مجلس دهم در رابطه با نفت 
و میادین مشــترک فاز یازده پارس جنوبی داشتم که 
آن هم جزو وظایفم بود چراکه نایب رئیس کمیسیون 
انرژی بودم، بابــت آن من را رد کردند. اصلا این ها 
) هیات های اجرایی( نه می دانند نفت چیســت. نه 
می دانند میدان نفتی چیســت، این ها  تفاوت میدان 

نفتی  با میدان تره بار را نمی دانند!
وی افــزود: آیا نماینده باید لال باشــد؟ خب 
در شــرایط هیات اجرایی و این دولت می نوشــتند 
مــا نماینده کر و لال می خواهیم لااقل ما شــرکت 
نمی کردیم. این افتضاحی اســت که صورت گرفته 
اســت. گرچه شــورای نگهبان این  افتضاحی که 
هیات های اجرایی به بارآورده اند را اصلاح می کند، 
منتهی متاســفانه شاید یک حالت مافیایی هم باشد 
کــه عده ای بخواهند فرصت را از بعضی ها بگیرند؛ 
چراکه به جز تهران در شهرســتان های دیگر حتی 
کلان شهرها کسانی که کاندیدا می شوند حداقل به 
خانه های مردم می روند و صحبت می کنند تیم های 
خودشان را تشــکیل می دهند و در صحنه هستند، 
گرچه انتخابات شــروع نشده است اما کارهایی را 
انجام می دهند که مغایرت با انتخابات نداشته باشد و 
خلاف موضوع نباشــد، اما به این شکل این فرصت 

را از ما گرفته اند.
وی ادامه داد: با این روند، مطمئن باشید حداقل 
در منطقه ای که من هســتم مشارکت بسیار کاهش 

پیدا می کند. مردم یک مقداری دلگرم شــده بودند 
و فکــر کردند افراد مختلفی وجــود دارند، حداقل 
آنهایی به صحنه آمده اند که پاکدست هستند و نشان 
داده انــد که برای مردم می خواهند، کار کنند نه برای 
جیب شان و قرار نیست هنگامی که نماینده شدند، 
بروند از شهرداری و فولاد قرارداد برای دایی و عمه  

و خاله شان بگیرند.
خادمی تاکید کرد: با آمدن برخی ها مردم دلگرم 
شــده بودند، می توانستیم رای های خاکستری را به 
صحنه بیاوریم و یک شــور و شوقی را ایجاد کنیم. 
مطمئن باشید یک ضربه اساسی زده اند و حتی ما اگر 

بعد هم تایید شویم به هر حال ضربه را زدند.
این نماینده مجلس دهم مدعی شد: اگر ما هم 
تایید شــویم این هیات اجرایی نمی تواند انتخاب 
برگــزار کند. این هیات های اجرایی به چه اطمینانی 
می خواهنــد رأی ها را بخواند؟ یا بــه نفع دیگران 
نخواند؟ این هیات اجرایــی چگونه می خواهد به 
صــورت عادلانه صندوق ها را کنترل کند و بچیند و 
نفرات را بالای ســر صندوق ها بگذارد؟ این هیات 
اجرایی که من دیده ام نه شایســتگی این کار را دارند 
نه از نظر عدالت آدم هایی هستند که بتوانند عدالت 
را برقرار کنند و نه بی طرف هســتند. هیات اجرایی 
باید بی طرف باشند خودشان لیدر کاندیداها نباشند، 
هیات اجرایی که تشــکیل شده است خودشان لیدر 
بعضــی از کاندیدای فعلی و به خصوص بخشــی 
از نمایندگان دوره یازدهم هســتند و این نتیجه اش 
مشخص اســت! وی افزود: هیچ زمانی ما اینگونه 
نداشــتیم. در دوره قبل من به خاطر دارم، نماینده در 
آســتانه انتخابات هیچ گونه ارتباطی نمی توانست با 
فرمانداران داشته باشد. هیات اجرایی تشکیل می شد 

که یک هیات اجرایی مستقلی باشد. 
وی گفت: این سازوکارهایی که دیگران را رد 
کنند و فرصت را از آنها بگیرند به ضرر نظام، مردم و 
کشور است و بر ضد فرمایشات مقام معظم رهبری 
اســت که انتظار دارند مشارکت بیشتر باشد و مردم 

در صحنه باشد.
خادمی تاکید کرد: مشکل این است در این دوره 
رحمی به خود اصولگراها نمی کنند، یک زمانی بحث 

داشتیم شاید اصلاح طلب ها و مستقلین باشند. یک 
تعدادی تایید می شدند یک تعدادشان رد می شدند، 
الان اصولگرایان پاکدســت و سالم که هیچ چیز را 

برای خودشان نمی خواهند را هم رد می کنند.
وی یادآور شــد: جالب این است که من یک 
اصولگرا هســتم اما دوبار در دولت اصلاحات من 
تایید صلاحیت شــدم. مــن در دولت اصلاحات 
بیشــترین نطق ها را علیه شان داشتم که به دلیل چپ 
یا راســت بودن نبود، من وظیفه داشتم به عنوان یک 
نماینده درباره میادین مشترک و نفت از وزرا سوال 
کنم جالب اســت آنها من را تایید کردند اما در این 
دولت اصولگرا من اصولگرا بابت نطقم در رابطه با 
وزیر دولت اصلاحات رد شــدم! گرچه می دانم این 
کار بابت نطقم نیست چراکه نطقم همان فرمایشات 
مقام معظم رهبری بوده اســت یعنی نطق من طرح 
سوالی بود که فرمایشات مقام معظم رهبری را تبدیل 
به ســوال کردم و در مجلس مطرح کردم و وزیر هم 
آمد جواب داد. یعنی یک نماینده نمی تواند از وزیر 
طرح سوال کند و بپرسد؟ بهتر است همان موقع یک 
زیپ بر دهان کاندیدا بزنند و بعد به مجلس بفرستند.

وی ادامــه داد: در  آن نطق من در رابطه با بدی 
نظام نگفته ام چرا یک آدم وطن پرست و طرفدار نظام 
هستم. آزاده و جانبازم، ولایی هستم. عضو فراکسیون 
ولایــی و قرآن و عترت مجلس هســتم، اما همین 
آقایانی که معلوم نیست برای کجا هستند و هدفشان 
چیست؟ )گرچه می دانیم هدفشان چیست و روزی 
هم خواهم گفت( متاســفانه کاری کردند انتخابات 
مانند یک تجارت و بیزنس شود و هیات های اجرایی 
بدموقع و زودتر از هنگام کارش را شروع کرده است. 
انگار شــهر خلوت و هیچ کس به هیچ کس نیست، 
بالاخره یا به این نتیجه رسیده اند در کشور هر کسی 
هر کاری دلش بخواهد می تواند انجام دهد و هیات 
اجرایی کار خودش را انجام می دهد یا اشتباه می کنم.

خادمی در پایان مدعی شد: این هیات اجرایی، 
شایســتگی تعیین نفرات برای صندوق ها را ندارد، 
شایســتگی شمارش آرا را ندارد و صلاحیت جمع 
بندی را ندارد. امیدوارم ســریعتر عوض شــوند و 

آدم های بی طرف جایگزین شان شوند.

هدایت الله خادمی درباره رد صلاحیتش  از سوی هیات های اجرایی گفت: نخستین بار است چنین وضعیت بدی را می بینیم، یعنی وضعیت استثنایی 
را مشاهده کرده ام. حداقل من در ۲ الی ۳ دوره از انتخابات شرکت کردم ولی چنین چیزی را تا حالا نه خودم دیده ام، نه مطالعه کرده ام و نه از کسی شنیده ام، 

معمولا هیات های اجرایی تا این حد ورود نمی کردند.
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